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Komisia finančná         
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 20.2.2018 
 
 
 
     Poslanci   Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič   1. MVDr. Július Selecký 
    2. Ing. Marián Kolesár  2. Ing. Vladimír Besler
    3. Ing. Gejza Gore   3. Jozef Fáber 
    4. Ing. Peter Bobík   
         
     

            
Neprítomní členovia komisie:      
           
      
       
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Peter Sovák 
     2. Ing. Peter Duč                                                    
     3. Mgr. Martin Kohut 

4. Ing. Svetlana Varhaniková 
   
                                                                                                               
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič.  
Program rokovania bol schválený jednomyseľne. 
  

2. Dodatok   č. 1  k   Všeobecne  záväznému  nariadeniu   Mesta   Trebišov     
č. 155/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl 
a školských zariadení na rok 2018 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 16.2.2018 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Varhaniková stručne oboznámila členov finančnej komisie o navrhovanom 
VZN.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetné VZN schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

3. Rozpočtové opatrenie č. 3  zmeny rozpočtu 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 14.2.2018 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtového 
opatrenia č. 3. 
Člen komisie MVDr. Selecký sa informoval o súdnom spore s Ing. J. Kasardom 
a o vyplatení náhrad trov v súdnom spore. Ing. Duč uviedol, že on nedisponuje 
konkrétnymi informáciami o uvedenom súdnom spore.  
Poslanec Ing. Bobík sa informoval o zapojení príjmu z predaja nehnuteľností 
v súvislosti s projektom TIOP do rozpočtu. Ing. Duč uviedol, že finančné prostriedky 
boli pripísané na účet mesta koncom roka 2017. Uvedené finančné prostriedky budú 
zapojené do rozpočtu cez Záverečný účet.   



Poslanec Ing. Gore uviedol, že poslanci MsZ za hnutie Trebišov nahlas sú pripravení 
podporiť tieto zmeny v rámci predkladaného návrhu RO č. 3:  
V rámci príjmovej časti nemal žiadne námietky oproti pôvodnému návrhu. 
Vo výdavkovej časti: 
 FK 03.1.0 Verejný poriadok a bezpečnosť – Miesto prvého kontaktu, Prvok 

5.1.4 Prevencia protispoločenskej činnosti – zvýšenie bežných dotačných 
výdavkov o 6,00 tis. € z dôvodu poskytnutia dotácie z prostriedkov MV SR na 
projekt „Zriadenie miesta prvého kontaktu“, 

 FK 03.1.0 Verejný poriadok a bezpečnosť – Miesto prvého kontaktu, Prvok 
5.1.4 Prevencia protispoločenskej činnosti – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 0,49 tis. € z dôvodu spoluúčasti na projekte „Zriadenie miesta prvého 
kontaktu“, 

 FK 04.5.1 Cestná doprava – Cestná doprava SAD, Podprogram 8.1 – 
zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 1,90 tis. € z dôvodu vyrovnania na 
základe Výkazu o stave záväzkov a pohľadávok vyplývajúcich zo zmluvy 
o verejnom záujme v mestskej autobusovej doprave, 

 FK 05.1.0 Nakladanie s odpadmi – Projekt – Zberný dvor, Podprogram 6.3 
Triedenie, kompostovanie a likvidovanie TKO – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 6,00 tis. € určených na financovanie procesu verejného obstarávania 
dodávateľským spôsobom,  

 FK 06.2.0 Rozvoj obcí – Detské ihriská – rozšírenie a rekonštrukcia, 
Podprogram 3.5 Detské ihrisko – zvýšenie bežných vlastných výdavkov 
o 17,94 tis. € z dôvodu havarijného stavu povrchu detských ihrísk na sídlisku 
Stred, 

 FK 08.1.0 Rekreačné a športové služby – Zimný štadión – rekonštrukcia, 
Prvok 10.1.2 Zimný štadión – zvýšenie kapitálových vlastných výdavkov 
o 0,78 tis. € - projektová dokumentácia elektroinštalácie na základe schváleného 
Uznesenia MsZ č. 120/2017,  

 FK 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie – Súkromná MŠ DSA – Podprogram 
9.15 Transfery neziskovým právnickým osobám – zvýšenie transferu 
o 1,98 tis. € z dôvodu zmeny jednotkového koeficientu (očakávaná ročná suma 
pripadajúca na jedného prepočítaného žiaka) z 82,00 € na 84,17 €, 

 FK 09.1.2.1 Primárne vzdelávanie – CZŠ sv. Juraja – Podprogram 9.15 
Transfery neziskovým právnickým osobám – zvýšenie transferu o 4,47 tis. € 
z dôvodu zmeny jednotkového koeficientu (očakávaná ročná suma pripadajúca 
na jedného prepočítaného žiaka) z 82,00 € na 84,17 €. 
 

Poslanec Ing. Gore navrhol do rozpočtu navyše začleniť výdavky na Denný 
stacionár: 
 FK 10.2.0 Sociálne zabezpečenie – Staroba – Denné centrá – Podprogram 

14.2 Denné centrá – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 15,00 tis. € 
z dôvodu financovania Denného stacionára v zmysle § 75 zákona 
č. 448/2008 Z. z.  o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona 
č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení 
neskorších predpisov 

 
Z pôvodného, vedením mesta navrhovaného rozpočtového opatrenia č. 3 boli teda na 
návrh poslanca Ing. Goreho vylúčené tieto zmeny vo výdavkovej časti rozpočtu: 
 FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány – Správa mesta, Program 15 

Administratíva – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 19,83 tis. € určených 
na: 

o 6,00 tis. € na financovanie spracúvania žiadostí o NFP dodávateľským 
spôsobom počas roka 2018. Predmetné žiadosti o NFP sú určené na 



obstaranie nového, resp. zveľaďovanie existujúceho majetku mesta, ako 
aj zabezpečenie iných zákonom ustanovených povinností mesta podľa § 4 
ods. 3 písm. a) až s) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

o 13,83 tis. € na vyplatenie náhrad trov v súdnom spore s Ing. Jozefom 
Kasardom, 

 FK 01.8.0 Transfery všeobecnej povahy – Technické služby, Podprogram 6.1 
Zber a odvoz komunálneho odpadu – zvýšenie bežných vlastných výdavkov – 
bežný transfer pre Technické služby vo výške 65,00 tis. € v dôsledku: 

o nutnosti generálnej opravy oboch vozidiel na zber a odvoz komunálneho 
odpadu v sume 45,00 tis. €, 

o nutnosti opravy ramenového auta, ako aj menších opráv oboch vozidiel na 
zber a odvoz komunálneho odpadu v sume 20,00 tis. €, 

Členovia komisie navrhli uvedený materiál najprv prerokovať na komisii 
výstavby a majetku. 

 FK 01.8.0 Transfery všeobecnej povahy – Technické služby, Prvok 10.1.1 
Areál vodných športov – zvýšenie bežných vlastných výdavkov – bežný transfer 
pre Technické služby vo výške 17,00 tis. € z dôvodu opravy detského bazéna 
(nová stena bazéna, schodíky, hríb, šmýkačka), schodíky a sprchy k ostatným 
bazénom. Členovia komisie navrhli uvedený materiál najprv prerokovať na 
komisii výstavby a majetku, 

 FK 05.1.0 Nakladanie s odpadmi, Podprogram 6.1 Zber a odvoz 
komunálneho odpadu – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 15,96 tis. € 
z dôvodu prenájmu vozidla na zber a odvoz komunálneho odpadu na základe 
Zmluvy o nájme motorového vozidla uzavretej medzi Mestom Trebišov a Redox 
Services, s.r.o. Lučenec zo dňa 12.1.2018, 

 FK 06.2.0 Rozvoj obcí – Mestský cintorín, Podprogram 3.3 Rozšírenie 
cintorína – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 27,00 tis. € určených na 
opravu komunikácie v areáli mestského cintorína. Členovia komisie navrhli 
uvedený materiál najprv prerokovať na komisii výstavby a majetku, 

 FK 08.1.0 Rekreačné a športové služby – Ihrisko s umelým povrchom, Prvok 
10.1.4 Futbalový areál – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 10,00 tis. € 
určených na zakúpenie radlice, rozmetača piesku a soli, snežnej frézy a iných 
bežných výdavkov určených na prevádzku ihriska (PHM, spotrebný materiál). 

 
Finančná komisia odporúčala MsZ Návrh Rozpočtového opatrenia č. 3 zmeny 
rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2018 schváliť v upravenej podobe, po zapracovaní 
pripomienok poslanca Ing. Goreho. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

4. Výška mesačného poplatku za správu bytov vo vlastníctve Mesta Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
Finančná komisia odporúča MsZ poplatok za správu bytov vo vlastníctve Mesta 
Trebišov vo výške 6,80 €/mesiac/bytová jednotka schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

5. Letné kino v Trebišove 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom.  
Poslanec Ing. Gore odporúčal uvedený materiál odstúpiť na posúdenie do komisie 
výstavby a majetku a teraz za tento návrh nehlasovať.  
Finančná komisia za návrh poslanca Ing. Goreho hlasovala takto:  
 



ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

6. Rekonštrukcia toaliet na amfiteátri 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Prednosta Mgr. Sovák stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. Poslanec Ing. Gore sa odvolal na výstupy z komisie výstavby a majetku, 
na základe ktorých sa má hľadať iné komplexnejšie riešenie (výstavba sociálnych 
zariadení pri areáli kúpaliska). K tomuto návrhu vyjadrili súhlasné stanovisko aj 
poslanec Ing. Bobík a MVDr. Selecký.  
Finančná komisia za návrh poslanca Ing. Goreho hlasovala takto:  
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1 

7. Rozšírenie mestského kamerového systému – 8. Etapa 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Gore navrhol o danom materiáli nerokovať. Ing. Duč oponoval, že je 
potrebné schváliť body 2 a 3 navrhovaného uznesenia, z dôvodu spoluúčasti na danej 
investičnej akcii.  
Finančná komisia za návrh poslanca Ing. Goreho hlasovala takto:  
 
ZA – 6  PROTI – 1  ZDRŽAL SA – 0 

8. Obstaranie prístroja na maľovanie čiar 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
Poslanec Ing. Bobík odporúčal uvedený materiál najprv prerokovať na komisii 
výstavby a majetku a následne, po spracovaní kalkulácie všetkých vstupov, ho 
opätovne prerokovať na komisii finančnej. Ing. Besler sa pýtal, či už nebude 
potrebné maľovanie čiar riešiť dodávateľským spôsobom v prípade obstarania tohto 
prístroja.  K odporúčaniu poslanca Ing. Bobíka vyjadrili súhlasné stanovisko všetci 
členovia komisie.  
Finančná komisia za návrh poslanca Ing. Bobíka hlasovala takto: 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

9. Oprava strechy na budove MsÚ 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
MVDr. Selecký sa informoval, prečo strecha MsÚ nebola súťažená ako celok. 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol, aby predpokladaná hodnota zákazky v tomto prípade 
nebola vyššia ako posledná vysúťažená oprava strechy na mestských objektoch.  
Finančná komisia odporúča po zapracovaní návrhu poslanca Ing. Kolesára MsZ 
opravu strechy na budove MsÚ schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

10. Oprava strechy budovy Športklubu 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia odporúča MsZ opravu strechy na budove Športklubu schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

11. Rôzne  
Do bodu Rôzne nebol predložený žiaden materiál.   

12. Diskusia 
Poslanec Ing. Gore požiadal o zaslanie všetkým členom finančnej komisie sumár 
faktúr (dátum evidencie, dátum úhrady a suma uhradenej faktúry) za dodané práce 
súvisiace s dielom „Realizácia spodnej stavby pod ihrisko s umelým povrchom“ 



a dielom „Rekonštrukcia plavárne“. 

13. Záver  
V závere rokovania sa predseda komisie Ing. Cifranič poďakoval všetkým 
zúčastneným za účasť a rokovanie ukončil.  
 

V Trebišove, dňa 20.2.2018 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


